

Siège

135 rue de Périole - BP 25211
31079 Toulouse Cedex 5 - France

www.latecoere.aero

Bulletin of 7 May 2020 ([EN p.1](#)) / Bulletin du 7 mai ([FR p.2](#))

07/05/2020

COVID-19: the group adjusts its business plan

Here is an operational update of the situation as of May 7, 2020:

- **#SafetyFirst:** the group remains primarily focused on managing this crisis and on the safety of its employees. From next week, the wearing of the mask will be generalized within the group. All sites will be supplied and specific instructions will be relayed by local HSE teams.
- Every day, **around 30% of the group's workforce continues their missions on site and 13% in telework.**
- From Monday 11 May, **administrative activities at the group's headquarters in Toulouse and on the Labège site will resume very gradually.** Teams coming back on site, especially those unable to use teleworking, will be directly contacted by their managers.
- **Close discussions with customers and suppliers** continue to take place daily in order to adjust the forecasts for the coming months and reorganize the supply chain.

As a reminder, you can access from any device (PC or mobile, professional or personal) the information page <http://www.latecoere.aero/information> to follow these developments.

COVID-19 : le groupe ajuste son plan d'activité

Voici une mise à jour opérationnelle de la situation au 7 mai 2020 :

- **#SafetyFirst** : le groupe reste concentré en priorité sur la gestion de cette crise et sur la sécurité de ses collaborateurs. A partir de la semaine prochaine, le port du masque sera généralisé au sein du groupe. Tous les sites seront approvisionnés et des consignes particulières seront relayées par les équipes HSE locales.
- Chaque jour, **environ 30% des effectifs du groupe poursuivent leurs missions sur site et 13% en télétravail.**
- A partir du lundi 11 mai, **les activités administratives sur le siège du groupe à Toulouse et sur le site de Labège reprendront très progressivement.** Les équipes étant amenées à revenir sur site, notamment celles ne pouvant assurer leurs missions en télétravail, seront directement contactées par leurs managers.
- **Des discussions étroites avec les clients et les fournisseurs** continuent d'avoir lieu quotidiennement afin d'ajuster les prévisions des prochains mois et de réorganiser la *supply chain*.

Pour rappel, vous pouvez accéder depuis n'importe quel appareil (PC ou mobile, professionnel ou personnel) à la page d'information <http://www.latecoere.aero/information> pour suivre ces évolutions.